
 
  

 
Zápis  

 ZE ZASEDÁNÍ PROGRAMOVÉHO VÝBORU 

konaný dne 16. ledna 2020 v zasedací místnosti MěÚ Nechanice 

 

 

PROGRAM ZASEDÁNÍ: 

1. Úvod, zahájení zasedání  

2. Informace o realizaci SCLLD 

3. Schválení zprávy ISg 

4. Zpráva o hospodaření, rozpočet MAS na rok 2020 

5. PR IROP – finanční plány - změna 

6. Diskuze, různé 

 

1. Úvod, zahájení zasedání 

Zasedání Programového výboru MAS Hradecký venkov (dále jen PV) zahájila paní Jana Kuthanová, 

předsedkyně PV. Nejprve konstatovala, že z celkového počtu 9 členů PV je přítomno 7 členů PV. 

Úvodem seznámila přítomné se zápisem a plněním usnesení z minulého jednání dne 15.10.2019. Jana 

Kuthanová, předsedkyně PV seznámila přítomné s navrženým programem zasedání a navrhla paní Evu 

Kalenskou zapisovatelkou zasedání a pana Vladimíra Gabriela, ověřovatele zápisu. 

 

USNESENÍ PV 1: 

PV MAS Hradecký venkov schvaluje program dnešního zasedání, paní Evu Kalenskou zapisovatelkou 

zasedání a pana Vladimíra Gabriela, zastupujícího Mikroregion Urbanická brázda ověřovatelem 

zápisu.  

HLASOVÁNÍ:   PRO:       8 PROTI:  0    ZDRŽEL SE:  0 

 

2. Informace o realizaci SCLLD 

Předsedkyně seznámila přítomné se schválením projektů ze strany ŘO Komunitní sociální práce na 

venkově a Komunitní sociální práce v obci Hořiněves, vedoucí SCLLD dále dodala, že ze strany ŘO 

IROP přišlo vyjádření o způsobilosti vybraných projektů.  



 
  

Dále se p. Kuthanová zmínila o připravované Propagaci SCLLD a paní Jana Štěpánková doplnila o 

informace z jednání s projektovou manažerkou ohledně definitivního schválení podmínek pro čerpání, 

aby byly uznatelné v rámci 4.2. 

Ředitelka paní Jana Rejlová seznámila přítomné s Výroční zprávou MAS Hradecký venkov za rok 

2019.  

USNESENÍ PV 2: 

PV schvaluje Výroční zprávu MAS Hradecký venkov za rok 2019. 

HLASOVÁNÍ:   PRO:       8 PROTI:  0    ZDRŽEL SE:  0 

 

3. Schválení zprávy Isg 

Paní Jana Štěpánková seznámila přítomné s vypracovanou zprávou o plnění strategie CLLD za období 

07-12/2019.  

 

USNESENÍ PV 3: 

PV schvaluje zprávu Isg za období 07-12/2019. 

HLASOVÁNÍ:   PRO:       8 PROTI:  0    ZDRŽEL SE:  0 

 

4. Zpráva o hospodaření, rozpočet MAS na rok 2020 

Paní Jana Rejlová seznámila přítomné s výsledkem hospodaření MAS Hradecký venkov za rok 2019 a 

s návrhem rozpočtu na rok 2020.  Nebyly vzneseny žádné připomínky ani doplnění.  

 

USNESENÍ PV 4: 

PV schvaluje výsledek o hospodaření za rok 2019 a rozpočet na rok 2020 

HLASOVÁNÍ:   PRO:       8 PROTI:  0    ZDRŽEL SE:  0 

 

5. Schválení změny strategie 

Předsedkyně PV Jana Kuthanová informovala, že členové všech orgánů MAS Hradecký  venkov a 

veřejnost  jsou na svých zasedáních průběžně informováni o realizaci SCLLD. Ministerstvo pro místní 

rozvoj vydalo pokyn k tvorbě Žádosti o změnu Integrované strategie – finanční plány a indikátory v PR 

IROP. MAS Hradecký venkov má termín k 31. 1. 2020. Plánované změny jsou schváleny pracovníky 

řídícího orgánu, po schválení v PV budou zaneseny do MS 2014+. 

Předsedkyně PV Jana Kuthanová seznámila přítomné se změnou finančního plánu v jednotlivých letech. 

Indikátory plníme průběžně v souladu se strategií.   

Dále předsedkyně PV informovala o plnění milníků SCLLD, které naše MAS pro rok 2019 splnila a již 

máme splněny i milníky stanovené pro rok 2020 ve výši 55,44%. 

 



 
  

USNESENÍ PV 5: 

PV schvaluje předložené změny SCLLD ve finančních plánech. Programový výbor pověřuje Janu 

Štěpánkovou podáním změny do systému MS 2014+. 

HLASOVÁNÍ:   PRO:       8 PROTI:  0    ZDRŽEL SE:  0 

 

6. Diskuze, různé 

 

Paní Jana Kuthanová ukončila jednání v 18.00 hodin. 

 

V Nechanicích dne 16.1.2020 

 

Zapsala: Eva Kalenská 

 

                                                                                                         Jana Kuthanová  

                                                                                                     předsedkyně Programového výboru 

                                                                                                      zastupující Obec Hořiněves 

 

 

Zápis ověřil:  Vladimír Gabriel,  

         zastupující Mikroregion Urbanická brázda 

 


